
Zápis ze schůze školské rady Biskupského gymnázia J. N. Neumanna 

č. 1/2018 

Datum: 18. 10. 2018  

Čas: 15:30 

Účastni: Václav Kubeš (VK), Jan Marek (JM), Andrea Layerová (AL), Kryštof Míka (KM), Ondřej 

Záleský (OZ) 

Omluveni: Josef Prokeš (JP) 

Program: 

1. Představení nového zástupce, činnost šk. rady 

2. Schválení výroční zprávy 

3. Seznámení se změnami ŠVP 

4. Wi-Fi 

5. Kontrola bodů z posledního setkání 

6. Další 

 

 

1 Schválení programu 

pro: 5 

proti: - 

zdržel se: - 

 

2 Představení nového člena 

Nově zvoleným zástupcem zletilých žáků a zákonných zástupců nezletilých žáků byl ve studentské volbě 

zvolen Kryštof Míka 

 

3 Schválení výroční zprávy 

pro: 5 

Interní dotaz předán řediteli školy 

 

4 Seznámení se změnami v ŠVP 

- v současné době má každý studijní program dva ŠVP - dobíhající (pro maturanty a nový) 

- motivace ke změně: navýšení dotace pro výuku matematiky (povinná státní maturita), došlo ke snížení 

dotace dějepisu a latiny 

- upravoval se předmět fyzika 

- aktualizovaly se údaje o škole 

- další úpravy až na základě výsledků revize RVP, kterou zajišťuje Národní ústav pro vzdělání  

 

Školská rada se shoduje na tom, že žáci nestíhají dostatečně probrat celé učivo v předmětu dějepisu. 

Zejména novodobé dějiny jsou probírány nedostatečně na úkor starších dějin. 

 



5 Wi-Fi 

Školská rada se shoduje na určitém systémovém omezení využívání Wi-Fi připojení studenty. Upřesnění 

bude konzultováno s ředitelem školy a správcem ICT.   

 

 

6 Další 

- Bylo by třeba znovu přehodnotit význam a povinnosti pořádkových služeb.  

- Je třeba více dbát na důsledné zapisování absencí žáků při hodinách a témat hodin do elektronické 

třídnice. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zkontroloval (a):          Zapsal(a): 

Andrea Layerová         Ondřej Záleský 


